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La orden ministerial, la norma fundamental que regula todo 
lo que deben presentar estos gestores de lodos depurado-
ras, viene regulado por la orden ministerial de 2013 y en la 
Comunidad Valenciana, en efecto, es la conselleria compe-
tente a través de las direcciones generales tanto de produc-
ción agraria como de residuos de veriĆcar estar cuestiones.

De hecho, en este sentido sí que tenemos intención de trami-
tar una nueva orden para regular la utilización de lodos de 
depuración en el sector agrario en la Comunidad Valenciana. 
Y con esta orden intentar mejoras agronómicas y ecológi-
cas también en los suelos en que se aplique, evitando esos 
posibles efectos nocivos que pueden tener sobre el medio 
ambiente.

Aparte, en su ámbito la EPSAR, la entidad de saneamiento, 
realiza un seguimiento de la actividad de las empresas explo-
tadoras y la gestión de residuos generados en las depurado-
ras en cumplimento de ese real decreto que hemos mencio-
nado. Y es importante, también, porque recoge todos los 
datos e información para la trazabilidad –que aquí es la pala-
bra clave– el origen y el destino de los lodos, desde que salen 
de las depuradoras hasta su aplicación en las parcelas agríco-
las, así como las cantidades aplicadas en cada parcela, análi-
sis de lodos y análisis de suelos.

Muchas gracias. (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera:

Passem a la pregunta 379 que formularà la il·lustre dipu-
tada senyora Fabiola Meco del Grup Parlamentari Podemos-
Podem, corresponent la resposta al conseller d’economia 
sostenible.

Disculpa? Sí, però el govern ha decidit que la resposta, 
almenys això tinc ací en el guió..., en el guió diu que corres-
pon la resposta al conseller d’economia sostenible, encara 
que estava formulada... (Veus) La qüestió és que la consellera 
de justícia no està en este moment i pareix que el govern ha 
decidit que li conteste el conseller d’economia sostenible. 
(Veus)

La senyora Meco Tébar:

Conseller, li trasllade per què feia la pregunta a la senyora 
consellera de justícia, perquè evidentment, com vosté sap 
bé...

La senyora vicepresidenta primera:

Senyora Meco, un momentet, va a formular la pregunta, 
entenc?

La senyora Meco Tébar:

Sí.

La senyora vicepresidenta primera:

Doncs, un segon que li pose el temps, perquè com estàvem 
aclarint la qüestió, eh?

Quan vosté vullga.

La senyora Meco Tébar:

Señor conseller, le agradezco que me conteste a esta pregunta 
pero la pregunta, insisto, estaba formulada a la consellera de 
justicia. Y estaba formulada a la consellera de justicia porque 
como hice en la pregunta que usted le formulé en su día, le 
hice la comparativa entre lo que era el acceso a una bolsa 
pública y la transparencia que había entre los diferentes 
requisitos que aparecen y elementos de cada uno de los inte-
grantes de la bolsa y la información que aparece respecto de 
la bolsa del Servef.

La pregunta que le hacía a la consellera de justicia era, preci-
samente, para ver la relación que existía entre ambas conse·

llerias, entre la suya y la consellera de justicia para ver si se 
estaba, efectivamente, trabajando en el acceso público a 
estos datos. Porque efectivamente me consta que a día 
de hoy sigue sin haberse solucionado nada. Y, evidente-
mente, la gente que forma parte de esa bolsa, que inte-
gra esa bolsa, pues está ciertamente preocupada porque, 
como tanta gente, está esperando un puesto de trabajo, está 
esperando que se cumplan criterios de seguridad jurídica, 
está esperando que el principio de publicidad se haga efec-
tivo. Porque como usted bien sabe, señor conseller, el prin-
cipio de publicidad genera indefensión en el interesado. Y, 
seguramente y por eso están preocupados, el interesado se 
ve privado de elementos de juicio para poder fundamentar 
un recurso administrativo en el caso de tener que cuestio-
nar que otra persona haya sido contratada en algún puesto 
de función pública, porque no saben cuáles son los criterios 
comparativos.

Por eso le hacía la pregunta a la señora consellera de justicia, 
porque lo que quería saber era qué interacción había entre 
ustedes y sobre todo –se lo dije en su día– cuándo va a conse-
guirse poner claridad a este respecto.

La pregunta, efectivamente, era, ¿cómo se explica que la 
bolsa de trabajo del Servef no sea de acceso público como 
lo es la de función pública? Yo le pregunto, señor conse·

ller, ¿cuándo van a gestionar y cuándo esta bolsa de función 
pública, esta bolsa del Servef, va a poder ser accesible en 
término de publicidad como las demás? ¿Cuándo vamos a 
hacer efectivo ese principio de publicidad en beneĆcio de los 

interesados?

Muchas gracias.

 

La senyora vicepresidenta primera:

Conseller. Quan vullga.
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El senyor conseller d’Economia Sostenible, Sectors 

Productius, Comerç i Treball:

Bé, com seria repetir-me i dir-li el mateix que li vaig dir l’al-
tra vegada, el que sí que vull dir-li és que coordinació en 
funció pública moltíssima. Fins i tot de tot el Consell. Si hi ha 
algun tema dels que hem pogut tractar o parlar este cap de 
setmana ha sigut de funció pública, no? I, per tant, eixa coor-
dinació que estem tenint en cadascun dels organismes, en 
cadascuna de les conselleries en funció pública és directa. 
Fins i tot n’hi ha moments en què la sotssecretària d’econo-
mia té reunions, però molt continuades, amb la directora 
general de funció pública.

El Servof, que també és competència de la conselleria, també 
en té moltes i ha tingut moltíssimes reunions en funció pública 
per vore com coordinem tot allò que ha de vindre també o 
hem de canviar des del mateix Servef. Ací tenim dos proble-
mes: un és la DGTIC, sí que he de dir que des del Servof ja hem 
dit a la DGTIC que ens ha de canviar el programa per a poder 
tenir el mateix llistat o el llistat conforme el té funció pública, 
conforme el té en tot l’àmbit de La Generalitat.

I aleshores estem pendents, perquè eixa petició està i s’ha parlat 
també amb el director general de la DGTIC perquè, doncs, ens 
canvie el programa. No puc dir-li exactament quan estarà, però 
sí que m’han dit que s’està treballant en vore la fórmula per a 
canviar-lo i donar eixes possibilitats perquè també tota la gent 
puga vore el llistat amb la màxima transparència possible, que és 
en deĆnitiva també el que volem i el que jo li vaig dir que miraria 

eixe mateix dia que em va fer la pregunta, farà aproximadament 
un mes, no? Si no recorde malament.

Aleshores, he de dir-li que coordinació n’hi ha i que la gestió 
estem fent-la, el que passa que no és simplement la coordina-
ció entre funció pública i Servof sinó que també després hem 
de canviar el programa perquè això puga ser una realitat i 
que la transparència doncs estiga clara. Val? (Aplaudiments)

 

La senyora vicepresidenta primera:

Pregunta número 529 que formularà la diputada senyora 
Isaura Navarro, del Grup Parlamentari Compromís al conse-
ller d’Educació, Investigació, Cultura i Esports.

Ara, quan vullga.

 
La senyora Navarro Casillas:

Gràcies, senyora presidenta.

Senyor conseller, com valora el fet que s’estiga investigant la 
possibilitat que hi haja persones que han estat cobrant com a 
docents i no han estat donant classes durant anys?

 
El senyor conseller d’Educació, Investigació, Cultura i 

Esports:

Gràcies, presidenta.

Gràcies diputada per la seua pregunta. En primer lloc, 
evidentment, el que li he de dir és que hi ha un procés 

obert de la Ćscalia –vosté ho sap molt bé– per tal d’esclarir 

presumptes irregularitats, com estava dient, en el pagament 
que feia la conselleria a determinats centres concertats per a 
cobrir les seues nòmines.

I ens consta que sí que hi ha indicis. A més, nosaltres hem vist 
que determinades coses no es feien bé i ja es valorarà Ćns a 

quin punt. Però la realitat és que en les mesures de la gestió 
de la nòmina i el control dels pagaments han sigut durant 
molts anys..., no han sigut precisament els més adequats. 
Perquè la conselleria no disposava de mecanismes per tal de 
saber si s’estaven fent els pagaments que tocava als docents.

Amb motiu, precisament, d’eixa causa oberta i de les seues 
preguntes, també, parlamentàries, hem pogut comprovar que 
Ćns fa ben poc la conselleria no pareixia tindre cap control de 

les hores que realitzaven de veritat els docents de la concer-
tada. És a dir, la conselleria sembla que pagava sense tindre 
cap justiĆcant o comprovant correcte de les titulacions ni 

dels horaris del docents de la concertada, per tant no s’arri-
baven ni a creuar les dades de la nòmina en la dels horaris.

És a dir, igual que abans la vicepresidenta ha ensenyat i ha dit 
que estem reconduint, estem posant ordre, en este cas estem 
posant ordre Ćns al punt que el programa de les nòmines no 

tenia a vore, no creuava dades amb el programa dels hora-
ris. Per tant, n’hi havia persones, evidentment, que constaven 
en nòmina i no constaven en horari i per tant això és una de 
les coses que estem ordenant. Eixa és una d’eixes faenes que 
s’ha d’anar ordenant.

Què hem fet davant d’això? Doncs, mire. En primer lloc ens 
hem personat en la causa, com no pot ser d’una altra manera, 
i estem col·laborant amb la Ćscalia en tot allò que està a les 

nostres mans. Però, a més a més, ens hem dotat de les mesu-
res necessàries per a regular això, per a posar ordre. Per un 
costat hem demanat que es regularitzen les titulacions i, per 
tant, una cosa tan normal com que es presenten i que s’acre-
diten que les persones que estan donant classe estan titula-
des per a fer-ho. I en eixe procés estem. Encara que parega 
estrany, no s’havia fet i s’està fent.

I estem treballant també amb una aplicació informàtica que 
permeta creuar les dades. I, per tant, que siga realment facti-
ble que es puga testiĆcar que allò que es paga és allò que 

es fa. És a dir, que allò que està en nòmina és allò que es 
fa en l’horari. Per tant, al marge d’això, s’estan duent dife-
rents actuacions que anem fent en el dia a dir però, evident-
ment, no vaig a fer valoracions, és el que ens hem trobat. 
L’assumpte està, com he dit, en mans de la Ćscalia i, en eixe 

cas, serà la justícia la que ho ha de valorar.

Però sí que m’agradaria, amb el poc temps ja que em queda, 
agrair el treball que s’ha fet, sobretot arran de la seua denún-
cia, i agrair que els diputats i diputades fagen eixa feina 
perquè és gràcies a això que les coses milloren.

Hem vist que ja s’han fet coses des que ha entrat el nou 
govern, evidentment, però és necessari que n’hi haja eixe 
control parlamentari perquè les coses funcionen millor i, 
evidentment, la justícia que actue, si és que realment fa falta.

Gràcies. (Aplaudiments)


